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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

Z APYT ANIE  

 

 

w sprawie rozdziału środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

uprzejmie proszę o informację, jak zostały rozdysponowane środki uzyskane przez 

Miasto Poznań w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

 

 

   

 

                                                                                     Z poważaniem 
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